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Protokół Nr LXVII 

z posiedzenia LXVII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Lubań w dniu 17 listopada 

2022 r. o godzinie 16.00 w trybie zdalnym. Sesja trwała do godz. 16.39. 

 

Przewodniczący obrad  – Teresa Trefler – Przewodnicząca Rady Gminy Lubań  

Protokolant   – Marta Kaba 

Otwarcie LXVII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Lubań. 

Posiedzenie otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy Lubań - Teresa Trefler. 

LXVII Nadzwyczajna Sesja została zwołana na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 

1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2022 r.; poz. 559 ze zm.) Sesja odbyła się w trybie 

stacjonarnym. 

Obecność podczas sesji potwierdziło 12 radnych. Stanowiło to kworum niezbędne do 

podejmowania uchwał przewidzianych w porządku obrad. Nieobecni: Aleksandra Chomicz, 

Bartosz Szydlak, Leszek Woźniak.  

W posiedzeniu uczestniczyli również: Wójt Gminy Lubań – Małgorzata Hercuń – Dąbrowicka, 

Skarbnik Gminy Lubań – Elżbieta Siedlecka oraz pracownicy Urzędu Gminy Lubań.  

Proponowany porządek posiedzenia:  

1. Otwarcie posiedzenia LXVII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Lubań. 

2. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok, 

b) przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Pisarzowice w Gminie Lubań, 

c) przyjęcia Raportu z wykonania Programu Ochrony Środowiska za lata 2020 – 

2021, 

d) przyjęcia regulaminu korzystania z sali gimnastycznej przy Zespole Szkolno – 

Przedszkolnym w Radostowie Średnim, 

e) zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Regulaminu wynagradzania 

nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Lubań. 

3. Zakończenie obrad. 

Przewodnicząca zadała pytanie, czy są wnioski do porządku posiedzenia. Nie zgłoszono uwag 

i wniosków. Wobec powyższego Przewodnicząca przystąpiła do realizacji porządku obrad. 
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Ad. 2. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok 

Przewodnicząca udzieliła głosu Skarbnik Gminy Lubań, która stwierdziła, że projekt uchwały 

został omówiony podczas posiedzenia stałych Komisji Rady Gminy Lubań. Nadmieniła, że nie 

ulega zmianie wynik finansowy. W budżecie wprowadzone zostają dochody na wypłaty 

dodatku energetycznego dla gospodarstw domowych oraz podmiotów wrażliwych  (szkoły). 

Zwiększeniu ulegają ponadto dochody o kwotę 4 536,00 zł – w związku z naliczeniem kar 

umownych dotyczących umowy nr 93/2022 z dnia 14 lipca 2022 r.. O przedmiotową kwotę 

została więc zwiększona pozycja wydatków.  

Dokonani także przesunięcia środków w wysokości 7 500,00 zł – na wniosek Kierownika 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lubaniu. Dokonano zmian w funduszu sołeckim 

Zmiana w funduszu dotyczy zmniejszenia o kwotę 2 000,00 zł przedsięwzięcia nr 6 – 

„Pielęgnacja zieleni”, a  tym samym wprowadzenia dwóch nowych przedsięwzięć: 

„Mikołajkowego turnieju tenisa stołowego” (kwota: 1 000,00 z) oraz „Poprawy ogrodzenia 

przy CIS” (kwota: 1 000, 00 zł).  

Skarbnik poinformowała ponadto, że w dniu sesji nastąpiła konieczność wprowadzenia kolejnej 

zmiany – dotyczy ona tej samej klasyfikacji budżetowej. Zmniejszono o kwotę 24 tys. zł środki 

przeznaczone na zadanie „Budowa sieci kanalizacyjnej w miejscowości Pisarzowice”, 

a  zwiększono o kwotę 24 tys. zł środki przeznaczone na realizację zadania „Budowa sieci 

kanalizacyjnej w okolicy ul. Granicznej w Uniegoszczy).  

Następnie głos zabrała Wójt Gminy Lubań, informując, iż w momencie przygotowywania 

projektu inwestycji w okolicy ul. Granicznej, droga ta (należąca do Miasta Lubań) była drogą 

szutrową. Obecnie, kiedy realizowana jest inwestycja Gminy, na ww. ulicy położona została 

kostka. W momencie wykonania „przecisku”, nastąpi tzw. „wybrzuszenie”. Istnieje więc 

konieczność wykonania „przewiertu sterowanego”, który umożliwi uniknięcie uszkodzenia 

nowej inwestycji miasta.  

Głos zabrała Radna Małgorzata Jańczak, zadając pytanie odnośnie załącznika nr 2 (dział 853, 

rozdział 85395, §4210 – Zakup materiałów i wyposażenia). Radna zauważyła, że w paragrafie 

tym widnieje kwota zwiększająca (83 738,50 zł).  

Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Gminy Lubań, informując, iż kwota wynika z dodatku 

energetycznego dla podmiotów wrażliwych (szkół).  

W celu analizy materiałów. Przewodnicząca zarządziła 10 minut przerwy. 

Wznowienie posiedzenia. 
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Radny Józef Maciejko złożył wniosek w sprawie zmniejszenia środków o kwotę 4 536,00 zł 

w dziale 900, rozdziale 90015, paragrafie 6050 w zadaniu inwestycyjnym „Bezpieczniej 

w Gminie Lubań – budowa oświetlenia ulicznego w Kościelnikach Dolnych, Jałowcu 

i Radostowie Górnym” i wprowadzenie nowego zadania z kwotą 4 536,00 zł w dziale 900, 

rozdziale 90015, paragrafie 6050 pn. „Budowa oświetlenia w Radostowie Górnym”.  

Radna Małgorzata Jańczak zadała pytanie o kwestie techniczne dotyczące realizacji zadania. 

Zwróciła uwagę, iż zadanie jest zakończone, a w protokołach, które radni otrzymali na 

Informator wyszczególniona jest liczba lamp i miejscowości, w której się znajdują.  

Odpowiedzi udzieliła Wójt Gminy Lubań, stwierdzając, że identyczna sytuacja miała miejsce 

w przypadku świetlicy w Mściszowie. 

Radna zwróciła uwagę, iż miała na myśli wyodrębnienie nowego zadania. Wójt stwierdziła, że 

pozostawia tę decyzję Radnym. 

Radna zadała pytanie, czy nie będzie problemów z rozliczeniem zadania, jeśli zgodnie 

z protokołami, zostało ono zakończone. 

Wójt stwierdziła, że nie będzie problemów – ponownie przywołała identyczną sytuację 

świetlicy w Mściszowie. W momencie rozliczania zadania kwota dofinasowania zostanie 

wydzielona i będzie się znajdować poza wnioskiem.  

Głos zabrała Skarbnik, upewniając się, że zgodnie z wnioskiem zgłoszonym przez Radnego 

Józefa Maciejkę, wyodrębnione zostanie zadanie, a w związku z tym zmianie ulegnie załącznik 

inwestycyjny. Radny potwierdził cel złożonego wniosku. 

Więcej uwag i wniosków nie zgłoszono. Zarządzono głosowanie: 

Głosowanie w sprawie wniosku Wójta Gminy Lubań: Zmniejszenie o 24 tys. zł w dziale 010, 

rozdziale 01044, paragraf 6050 – zadanie „Budowa sieci kanalizacyjnej w miejscowości 

Pisarzowice”, a zwiększenie o 24 tys. zł w dziale 010, rozdziale 01044, paragraf 6050 – zadanie 

„Budowa sieci kanalizacyjnej w okolicy ul. Granicznej w Uniegoszczy).  

W głosowaniu uczestniczyło 12 radnych 

W wyniku głosowania jawnego 12 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” 

i  „wstrzymujących się”, wniosek został przyjęty.  

Głosy „za”: Kazimierz Cwynar, Małgorzata Jańczak, Marian Kaleta, Krzysztof Klimczyk, 

Ryszard Leszczyński, Aleksandra Łasica, Józef Maciejko, Krzysztof Miazga, Teresa Trefler, 

Andrzej Usyk, Angelika Zioła, Renata Żołędziewska. 
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Głosy „przeciw”: brak. 

Głosy „wstrzymujące się”: brak. 

Głosowanie w sprawie wniosku Radnego Józefa Maciejki: Zmniejszenie środków o kwotę 

4 536,00 zł w dziale 900, rozdziale 90015, paragrafie 6050 w zadaniu inwestycyjnym 

„Bezpieczniej w Gminie Lubań – budowa oświetlenia ulicznego w Kościelnikach Dolnych, 

Jałowcu i Radostowie Górnym” i wprowadzenie nowego zadania z kwotą 4 536,00 zł w 

dziale 900, rozdziale 90015, paragrafie 6050 pn. „Budowa oświetlenia w Radostowie 

Górnym”. W głosowaniu uczestniczyło 12 radnych. 

W wyniku głosowania jawnego 12 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” 

i  „wstrzymujących się”, wniosek został przyjęty.  

Głosy „za”: Kazimierz Cwynar, Małgorzata Jańczak, Marian Kaleta, Krzysztof Klimczyk, 

Ryszard Leszczyński, Aleksandra Łasica, Józef Maciejko, Krzysztof Miazga, Teresa Trefler, 

Andrzej Usyk, Angelika Zioła, Renata Żołędziewska. 

Głosy „przeciw”: brak. 

Głosy „wstrzymujące się”: brak. 

Głosowanie w sprawie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok ze 

zmianami. 

W głosowaniu uczestniczyło 12 radnych 

W wyniku głosowania jawnego 12 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” 

i  „wstrzymujących się”, uchwała została podjęta. 

 Głosy „za”: Kazimierz Cwynar, Małgorzata Jańczak, Marian Kaleta, Krzysztof Klimczyk, 

Ryszard Leszczyński, Aleksandra Łasica, Józef Maciejko, Krzysztof Miazga, Teresa Trefler, 

Andrzej Usyk, Angelika Zioła, Renata Żołędziewska. 

Głosy „przeciw”: brak. 

Głosy „wstrzymujące się”: brak. 

Ad. 2. Podjęcie uchwały w sprawie: 

b) przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Pisarzowice w Gminie Lubań 

Uwag i wniosków nie zgłoszono.  
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Głosowanie. 

W głosowaniu uczestniczyło 12 radnych 

W wyniku głosowania jawnego 12 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” 

i  „wstrzymujących się”, uchwała została podjęta. 

Głosy „za”: Kazimierz Cwynar, Małgorzata Jańczak, Marian Kaleta, Krzysztof Klimczyk, 

Ryszard Leszczyński, Aleksandra Łasica, Józef Maciejko, Krzysztof Miazga, Teresa Trefler, 

Andrzej Usyk, Angelika Zioła, Renata Żołędziewska. 

Głosy „przeciw”: brak. 

Głosy „wstrzymujące się”: brak. 

Ad. 2. Podjęcie uchwały w sprawie: 

c) przyjęcia Raportu z wykonania Programu Ochrony Środowiska za lata 2020 – 2021 

Uwag i wniosków nie zgłoszono. 

Głosowanie. 

W głosowaniu uczestniczyło 12 radnych 

W wyniku głosowania jawnego 12 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” 

i  „wstrzymujących się”, uchwała została podjęta. 

 Głosy „za”: Kazimierz Cwynar, Małgorzata Jańczak, Marian Kaleta, Krzysztof Klimczyk, 

Ryszard Leszczyński, Aleksandra Łasica, Józef Maciejko, Krzysztof Miazga, Teresa Trefler, 

Andrzej Usyk, Angelika Zioła, Renata Żołędziewska. 

Głosy „przeciw”: brak. 

Głosy „wstrzymujące się”: brak. 

Ad. 2. Podjęcie uchwały w sprawie: 

d) przyjęcia regulaminu korzystania z sali gimnastycznej przy Zespole Szkolno – 

Przedszkolnym w Radostowie Średnim 

Uwag i wniosków nie zgłoszono.  

Głosowanie. 

W głosowaniu uczestniczyło 12 radnych 

W wyniku głosowania jawnego 11 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” 

i 1 głosie  „wstrzymującym się”, uchwała została podjęta. 

 Głosy „za”: Kazimierz Cwynar, Małgorzata Jańczak, Marian Kaleta, Krzysztof Klimczyk, 

Ryszard Leszczyński, Aleksandra Łasica, Józef Maciejko, Krzysztof Miazga, Teresa Trefler, 
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Angelika Zioła, Renata Żołędziewska. 

Głosy „przeciw”: brak. 

Głosy „wstrzymujące się”: Andrzej Usyk. 

Ad. 2. Podjęcie uchwały: 

e) zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Lubań 

Uwag i wniosków nie zgłoszono. 

Głosowanie. 

W głosowaniu uczestniczyło 12 radnych. 

W wyniku głosowania jawnego 12 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” 

i „wstrzymujących się”, uchwała została podjęta. 

 Głosy „za”: Kazimierz Cwynar, Małgorzata Jańczak, Marian Kaleta, Krzysztof Klimczyk, 

Ryszard Leszczyński, Aleksandra Łasica, Józef Maciejko, Krzysztof Miazga, Teresa Trefler, 

Andrzej Usyk, Angelika Zioła, Renata Żołędziewska. 

Głosy „przeciw”: brak. 

Głosy „wstrzymujące się”: brak. 

Ad. 3. Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca zamknęła posiedzenie LXVII 

Nadzwyczajnej  Sesji Rady Gminy Lubań – godz. 16:39. Na tym protokół zakończono. 

 

 Protokolant    Przewodnicząca Rady Gminy Lubań 

 

 Marta Kaba         Teresa Trefler 

 

 


